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PROTOKÓŁ nr 8/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 21 września 2022 r. na Sali 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu (budynek                      
w parku),pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Gęsiak Andrzej 
3. Grajnert Tomasz 
4. Kaftan Sławomir  
5. Psuja Wojciech 

 
Goście obecni na posiedzeniu Komisji: 

1. Skotnicka-Fiuk Joanna – Zastępca Burmistrza Wielunia  
2. Majkowska Magdalena – Sekretarz Miasta 
3. Preś Maciej – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  

 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o sporządzonym protokole nr 7/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
3. Zapoznanie się z uwagami do sporządzonej dokumentacji hydrologicznej.  
4. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego uzupełnienia dokumentacji hydrologicznej.  
5. Wnioski, zapytania radnych. 
6. Zakończenie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz otworzył posiedzenie komisji oraz stwierdził prawomocność 
obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad, 
zał. nr 2? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że porządek obrad został przyjęty przez komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzonym protokole nr 7/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonego protokołu? 
Nikt się nie zgłosił. 
 
Informacja o sporządzonym protokole została przyjęta przez Komisję. 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 
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Zapoznanie się z uwagami do sporządzonej dokumentacji hydrologicznej, zał. nr 3. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że jest w stałym kontakcie z prof. . 
Dodał, że profesor przesłał uwagi do dokumentacji hydrologicznej.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że uwagi i opinie zostały wysłane wykonawcy celem 
zajęcia stanowiska.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś zapytania do uwag/opinii? Nikt się 
nie zgłosił. Wyraził radość z faktu, że profesor  wspomaga gminę w działaniu. 
Wyraził nadzieję, że uda się wystąpić o środki zewnętrzne na ten cel.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4  
 

Rozpatrzenie wniosku dotyczącego uzupełnienia dokumentacji hydrologicznej, zał. nr 4.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że radni otrzymali wniosek na swoje skrzynki e-
mailowe. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? Uważał, że warto, aby firma ustosunkowała się 
do wszystkich punktów oraz, żeby podjęła stosowane kroki i poprawiła dokument. Zarządził 
głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach za) przyjęła wniosek 
dotyczący uzupełnienia dokumentacji hydrologicznej.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 5  
 
Wnioski, zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś zapytanie/wniosek? Nikt się nie 
zgłosił.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 6 
 

Zakończenie posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodniczący Komisji doraźnej  
ds. budowy zbiornika małej retencji w Kurowie 

 
                 Tomasz Akulicz  

Protokołowała: 
 
Agnieszka Badera  
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